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Cîtu:Sunt primul care recunosc ca masurile pe care le-am luat nu au fost perfecte

din primul moment

Masurile pe care le-am luat nu au fost perfecte din primul moment si sunt primul care recunoaste asta, însa

acest Guvern a venit imediat cu îmbunatatiri daca a vazut ca nu functioneaza ceva, a declarat, miercuri,

ministrul Finantelor Publice, Florin Cîtu, la conferinta anuala a Asociatiei Berarii României.

 

"Masurile pe care le-am luat în acest an au fost pentru sustinerea întregii economii. În general, când am adoptat o

masura, m-am uitat sa fie folosita de toata economia, sa nu discriminam. Dar sunt sectoare în economie care au

fost afectate mai mult. Aici trebuie sa recunosc ca cele mai bune solutii, 'fine tuning-ul', au venit din discutiile cu

sectorul privat. De fiecare data am venit cu ceva nou si atunci astept, suntem flexibili, dar solutiile nu trebuie sa

vina numai de la noi. În discutiile pe care le-am avut cu reprezentantii diferitelor sectoare, noi am venit cu cadrul

general. Toate programele le facem împreuna (cu mediul de afaceri - n. r.). Sa stiti ca si Kurtzarbeit - munca

flexibila - a fost facut dupa discutii de câteva luni de zile cu Coalitia pentru Dezvoltarea României. Suntem într-o

perioada dificila, nimeni nu a mai trecut prin asa ceva, nimeni nu are o solutie sau nimeni nu stie exact ce sa faca

si, de aceea, trebuie dialog. Sunt primul care recunosc ca masurile pe care le-am luat nu au fost perfecte din primul

moment, dar acest Guvern a venit imediat cu îmbunatatiri cum a vazut ca ceva nu functioneaza. Aceeasi

flexibilitate o vom arata si în perioada urmatoare", a afirmat Cîtu.

 

Oficialul a amintit ca, la ora actuala, România este singura tara din Uniunea Europeana (UE) în care investitiile au

avut o contributie pozitiva la dinamica PIB, în prima jumatate a anului.

 

"România este într-o perioada în care urmeaza alegeri si veti vedea o groaza de fake news-uri despre ceea ce a

facut acest Guvern. Astazi, România este singura tara din Uniunea Europeana în care investitiile au avut o

contributie pozitiva la dinamica PIB, în prima jumatate a anului. Am reusit acest lucru chiar daca a fost greu si

România nu este cea mai bogata tara din Europa. Am reusit asta pentru ca suntem flexibili si, atunci când o masura

pe care am luat-o am vazut ca nu functioneaza perfect, am îmbunatatit-o. Asa vom face si în perioada urmatoare.

Au fost discutii si ieri (marti, 20 octombrie - n. r.) cu sectorul HoReCa sa mergem într-o directie sa vedem cum

putem sa reducem din efectul acestei pandemii. Urmeaza aceste masuri cu granturile si sunt discutii cu Comisia

Europeana de suplimentare a acestor fonduri, asa cum am facut la IMM Invest", a precizat ministrul Finantelor

Publice.

 

Asociatia Berarii României a organizat, miercuri, evenimentul anual al industriei berii, cu titlul ''Berea face cinste

României''. 
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